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SPRAWOZDANIE nr 5 

Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 

  

przygotowane przez: 

Magdalenę Mierzejewską 

Wtorek, 09.01.2024 godz 18.30 

  

Agenda: 
 

1. Zgłoszenia tematów do omówienia 

Półki na czapki w M. Szkole ?, Stojaki rowery, DOWAR, AKLA, bal noworoczny 

2. Mikołajki i Bombka – podsumowanie 

3. Melodyjne Święta 

4. Zakupy do Świetlicy w Dużej Szkole 

5. Projekty RR 

Piknik, Zakup Krzeseł, Facebook, inne 

6. Zajęcia dodatkowe – propozycja, dyskusja 

 

W zebraniu RR wzięło udział 21 osób, w tym 12 uczestników on-line (lista obecności do 

wglądu u Sekretarza RR). 

Spotkanie otworzył Przewodniczący RR Rafał Krzyżanowski. 

 

1. Sprawy zgłoszone do omówienia 

- półka na czapki w Małej Szkole – nadal nie została rozwiązana kwestia półki.  

- powstała nowa strona internetowa Szkoły, brakuje na niej linku do strony RR 

- stojaki na rowery – Przewodniczący ma powrócić do rozmów na temat stojaków z Wójtem. 

- oświetlenie przed szkołą – jest propozycja, by do Gminy wystosować pismo z prośbą o 

zmodyfikowanie latarni, tak by lapy były podwójne i jedno ramię skierowane na stronę szkoły, 

by oświetlić teren przed szkołą. 

- DOWAR i AKLA – Jest zainteresowanie programami, jednak potrzebne jest przypomnienie. 

Przewodniczący ma rozesłać wiadomość o programach RR przez dziennik elektroniczny 

- bal noworoczny – 11.01 ma odbyć się bal. RR zaproponowała tańszego, niemal o połowę 

DJa (3200zł za cały dzień). Jeżeli impreza zostanie poprowadzona dobrze, to ten DJ 

zostanie zatrudniony na bal dla 8 klas. 

- Zauważono potrzebę rozwiązań systemowych w szkole np. kwestia podręczników – by 

wszyscy nauczyciele korzystali z wypracowanych rozwiązań – korzystanie z wycofanych z 

użytku podręczników jako standard. 

- kwestia ocen z zachowania – Artur Leszczyński zaproponował, by na stronie RR umieścić 

treść Uchwały wraz z komentarzem, że p.Dyrektor zobowiązała się przedstawić Uchwałę RR 

na Radzie Pedagogicznej; a także by złożyć do p.Dyrektor pismo z zapytaniem,  czy 

nauczyciele zostali poinformowani o Uchwale. Kolejnym krokiem byłoby zaproszenie 

p.Dyrektor na spotkanie i omówienie zmian w systemie oceniania. 

- Artur Leszczyński zgłosił, by porozmawiać z p.Dyrektor o możliwości fotografowania 

ocenionych sprawdzianów. Aktualnie wgląd do sprawdzianów rodzice mają dopiero na 

wywiadówkach. Fotografowanie ułatwiłoby bieżącą kontrolę rodziców. 

2. Mikołajki i Bombka - podsumowanie 
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Mikołajki – Przewodniczący zakupił słodycze na Mikołajkowy poczęstunek (mamby). 06.12 

Rafał Krzyżanowski razem z Anią Smoczyńską odwiedzili wszystkie klasy w dużej szkole i 

rozdali słodycze. Przekazano również słodycze do Małej Szkoły. 

Konkurs Rodzinna Bombka – 06.12 wyłoniono zwycięzców konkursu.11.12 podano wyniki 

konkursu. Następnie 20.12 autorom zwycięskich prac zostały wręczone nagrody. Słodki 

upominek otrzymali pozostali uczestnicy konkursu. Wszystkie konkursowe prace zostały 

przekazane na szkolny kiermasz świąteczny. Dochód ze sprzedaży w wys 672zł przekazano 

na cele statutowe Ośrodka Rehabilitacyjno-Terapeutycznego dla dzieci w Blizne Jasińskiego 

 

3. Melodyjne Święta 

Przewodniczący otrzymał od RR z Koczarg propozycję rozdystrybuowania biletów na 

koncert Melodyjne Święta. W zamian za sprzedaż 50 biletów RR otrzymałaby zwrot w wys 

700zł. 

Uczestniczący w spotkaniu jednogłośnie uznali, że RR nie zajmie się dystrybucją biletów. 

 

4. Zakupy do świetlicy 

Do Przewodniczącego wpłynęła prośba o zaopatrzenie świetlicy szkolnej w nowe gry 

planszowe. Zakupem gier ma się zająć Katarzyna Waśkiewicz oraz Katarzyna Naperty. 

Najpierw, jednak RR ma zapytać Dyrekcję ośrodki na doposażenie świetlicy. 

RR zajęłaby się doposażeniem głównie s.114, która jest główną salą świetlicy, pozostałe 

sale pełnią również funkcje sal lekcyjnych, w związku z czym mają ograniczone możliwości 

do przechowywania gier. Założenie jest taki, by świetlice się wymieniały. 

 

5. Projekty RR 

- Piknik Rodzinny, RR ustaliła optymalna datę Pikniku na sobotę 25.05. Jest to termin  po 

egzaminach 8 klas oraz na tydzień przed długim weekendem. Propozycja terminu zostanie 

przedstawiona p.Dyrektor. 

- zakup siedzisk na korytarze szkolne – Aleksandra Kępka ma wrócić do rozmów z 

p.Dyrektor. 

- zakup namiotów – przybliżony koszt jednego pawilonu ogrodowego wynosi ok. 500zł. RR 

zgłosi najpierw zapytanie do Gminy o możliwość wypożyczania namiotów, ponieważ na 

imprezach organizowanych na terenie innych szkół zwykle są rozstawione gminne pawilony.  

 

6. Zajęcia dodatkowe – dyskusja 

- w zajęciach dodatkowych miesięcznie uczestniczy ok 200 uczniów 

- RR nie ma osobowości prawnej, w związku z czym nie może zawierać umów o pracę ani 

zarabiać 

- zaproponowano, by prowadzący w umowach podpisywanych bezpośrednio z rodzicami 

podawali swój numer konta oraz by rozliczenia były bezpośrednio na linii: prowadzący-

rodzice bez udziału skarbników RR. 

- zaproponowano by obniżyć stawkę za 1 ucznia o 20zł oraz by zobowiązać prowadzących 

by zapewnili miejsca w grupie dla dzieci niezamożnych (zajęcia bezpłatne, proporcjonalnie 

do wielkości grupy 1 lub 2 miejsca) 

- zobligowanie prowadzących do miesięcznego raportowania ilości uczestników 

- RR ma spotkać się z p.Dyrektor i poinformować ją o zmianach w organizowaniu zajęć 

dodatkowych, a także taką informację przekazać obecnym prowadzącym zajęcia 
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O godz. 21.00 Przewodniczący zakończył zebranie. 


